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Onderwerp vraag: Impact op mens en milieu van onoverdekt bouw- en 

restafvaltransport per schip 
 

 
Toelichtende nota 

 
Nu er hoogstwaarschijnlijk een oplossing op komst is voor de ‘stinkboot’ in Battel, rijst alweer een nieuw probleem 

op met andere schepen die ook afval vervoeren .  

Vorige vrijdag lagen 2 schepen met opgestapeld gemengd afval aangemeerd ter hoogte van de Auwegemvaart vlak 

voor Battelsluis. De schepen zijn tot zaterdag blijven staan.  

Buiten het feit dat ze lokaal in Battel weer voor bezorgdheden zorgen, stel ik me ook vragen over de impact van dit 

onoverdekt transport voor mens en natuur over het ganse traject dat deze schepen afleggen.  

Op de foto’s in bijlage kan u merken dat het afval ook bouwafval bevat. Vandaar mijn vraag:  

1) Kan de stad navraag doen naar het soort afval dat deze schepen vervoeren? Kan dit afval en het opwaaiend 

stof hiervan een impact hebben op de volksgezondheid en/of het milieu?  

 

2) Is het niet wettelijk verplicht om zulk een afval af te dekken voor transport? Indien ja, kan de stad ter 

bescherming van haar inwoners het nodige ondernemen om dit af te dwingen bij de verantwoordelijken?  

          

 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


 

 
 

 
 

 
Naam: Anne Delvoye 
 

 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be  
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